
Crna Gora: Italijani traže da se ubrzaju pregovori

Kako Antena M saznanje iz vrha A2A, predstavnici te kompanije poslali su zvanično pismo
premijeru Milu Đjukanoviću u kojem traže da ubrza završetak pregovora te kompanije i
crnogorske vlade.
Iz italijanske kompanije nijesu željeli da nam otkriju detalje pisma, ali prema nezvaničnim
saznanjima- Italijani zamjeraju potredsjedniku Vlade Vujici Lazoviću i ministru ekonomije
Vladimiru Kavariću da ne samo sto oduglovače rješavanje problematičnih pitanja, nego
ponovo otvaraju i neke tačke koje su usaglašene u Nacrtu zajedničkog dogovora.
Podsjećamo, A2A je 2009. kupila skoro 44 odsto akcija EPCG za 430 miliona eura i njima je
prije više od godinu i po istekao ugovor o menadžmentu na osnovu, kojega su upravljali
energetskom kompanijom.
Tačka sporenja je, kako je poznato crnogorsKoj javnosti -Drugi blok Termoelektrane u
Pljevljima.
Uprkos brojnim porukama i pozivima od potpredsjednika Vlade Vujice Lazovića i ministra
ekonomije Vladimira Kavarića još nijesmo uspjeli da dobijemo odgovor.
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